
 

Ope møte 
tysdag 25. april 

klokka 19-21 i
kantina 

på skulen Bismo
KVA VIL 
DU AT

SKAL VERE I
FRAMTIDA?

Kva moglegheiteiter finst for
vidareutvikling og utforming

av Bismo? Kva er bra og kva
fungerer mindre bra i

sentrum? Kva ønskjer du at
Bismo skal bli i framtida?

 
På møtet blir det informasjon

om moglegheitsstudiet for
Bismo, og kafedialog/

gruppearbeid slik at alle får
høve til å fremje innspel og

idear.
 
 

Alle er velkomne!
 
 
 
 
 

Arrangørar er Skjåk kommune og
Selberg Arkitekter.

 


